
 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
HARIDUSKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda       17. veebruar 2020 nr 1-9/20/25 

 

Algus kell 16.00, lõpp kell 16.55 

 
Koosolekut juhatas Juhan-Mart Salumäe 

Protokollis Sille Soo 

Võtsid osa liikmed: Eero Järvekülg, Anne Kaarmäe, Margit Kirss, Harri Künnapuu,  

Juhan-Mart Salumäe, Kätly Soorm, Anett Suits, Margit Suurmets, Tonio Tamra 

Puudusid: Marko Mägi, Tiit Jürmann, Kalli Põld 

Koosolekul viibisid: abilinnapea Janika Gedvil, infotehnoloogia teenistuse juht Riho Nõmmeste, 

haridus- ja kultuuriameti juhataja Jaak Raie, linnasekretär Ene Rink,  

 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi soovib päevakorda midagi lisada. Ei soovitud. 

 
PÄEVAKORD: 
1. Tutvumine Viljandi linnavalitsuse uue infotehnoloogia teenistusega 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Tutvumine Viljandi linnavalitsuse uue infotehnoloogia teenistusega 
KUULATI: 
E. Rink tegi ettekande IT-teenistuse loomise ideest ja vajadusest. 

 

R. Nõmmeste tutvustas ennast, IT-teenistust ja tööplaani (slaidid lisatud). 

 

Arutelu käigus juhiti korduvalt tähelepanu haridustehnoloogide puudusele ja vajadusele 

haridusasutustes. 

 

Ettepanek: 
J.-M. Salumäe - Haridustehnoloogide küsimus võiks olla eraldi aruteluteemana komisjoni 

arutelukavas. 

 

OTSUSTATI:  
1. Informatsioon võeti teadmiseks. 

2. Ettepanek hariduskomisjonil tulla selle aasta jooksul haridustehnoloogide teema juurde tagasi. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Juhan-Mart Salumäe      Sille Soo 

koosoleku juhataja      protokollija 



Infotehnoloogia teenistus

Viljandi Linnavalitus

Riho Nõmmeste, IT-teenistuse juht

riho.nommeste@viljandi.ee

27.02.2020.



Riho Nõmmeste 1/6

•HARIDUS
• Eesti Ettevõtluskõrgkool Mainor, infotehnoloogia 

eriala IKT haldamine ja administreerimine

•TÖÖKOGEMUS
• Tootmisettevõte AS Konesko, IT spetsialist



IT-teenistuse juhi funktsioon 2/6

Viljandi Linnavalitsuse ja hallatavate asutuste 
informaatikaalase strateegia kujundamine ja arengu 

tagamine. Infotehnoloogia teenistuse tegevuse 

koordineerimine ja juhtimine vastavalt kantselei 
põhimäärusele.



Teenistuse liikmed 3/6

• Riho Nõmmeste IT-teenistuse juht

• Marek Magnus Infotehnoloogia arendusspetsialist

• Madis Mägi IT-spetsialist

• Rein Mänd IT-spetsialist

• Mari-Ly Vaher IT-spetsialist



IT-teenistuse eesmärk 4/6

Teenistuse tegevuse eesmärk on tagada linna 
põhitegevuse eesmärkide saavutamine 
infotehnoloogiliste vahenditega.



Teenistuse põhiülesanded 5/6

Teenistuse põhiülesanded on järgmised:

• arengukava koostamine ja selle elluviimine;

• standardite väljatöötamine ja rakendamise kontrollimine;

• infosüsteemide turvalisuse tagamine;

• arendamine või arenduste tellimine;

• arvutivõrgu administreerimine ja arendamine;

• arvutikasutajate nõustamine ja õpetamine;

• arvutite tehniline teenindamine;

• infotehnoloogiliste vahenditega varustamine.



Tööplaan 6/6

Peamine märksõna on tsentraliseerimine:

• ühise arvutivõrgu loomine;

• monitooringu rakendused.

Tsentraliseerimise eelised on:

• kaughaldus (1 vs 4 IT-spetsialisti);

• probleemide ennetamine;

• ühisressursside kasutamine.



Küsimused?



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

 

MAJANDUSKOMISJONI   
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda 18. veebruar 2020 nr 1-11/20/25 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 19.03 

 

Koosolekut juhatas Tõnu Juul 

Protokollis Sille Soo 

Võtsid osa liikmed: Tõnu Juul, Aivar Kaljusaar, Maiko Markus, Vello Raja, Urmas Suik, 

Marko Suvisild, Sirli Tallo, Valli Veigel, Rein Suurkask 

Võttis osa asendusliikmed: Margus Keerutaja (Tõnis Tiidu asendusliige), Viktor Naanuri 

(Taavi Kerneri asendusliige),  

Puudusid: Taavi Kerner, Priit Raudla, Tõnis Tiit 

Koosolekul viibisid: avalike suhete ja turismiameti välissuhete spetsialist Mari Moorats, 

abilinnapea Kalvi Märtin, Maanteeametist Alard Tallo 

 

Komisjoni esimees küsis, kas päevakorra osas on täiendusi ning kas komisjon kinnitab päevakorra. 

Täiendusi ei olnud ning komisjon kinnitas päevakorra. 

 

PÄEVAKORD: 
1. Tartu Linnatranspordi juhataja Roman Meeksa tutvustab Tartu linna rattaringlust 

2. Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1), II lugemine 

3. Loa andmine haljastus- ja aiajäätmete kogumise ja vedamise teenuse ostmiseks (2020/238) 

4. Viljandi linna jäätmevaldajate registri põhimäärus (2020/239) 

5. ESRO kiri Kaugküttepiirkonna muutmisest 

6. A. Kaljusaare ettekanne sõpruslinnast Valmierast 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Tartu Linnatranspordi juhataja Roman Meeksa tutvustab Tartu linna rattaringlust 
KUULATI: 
Roman Meeksa ettekannet Tartu linna rattaringlusest (vt lisa 1). 

 

OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1), II lugemine 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõus tehtud muudatusi. 

 



Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1)“ 
 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Loa andmine haljastus- ja aiajäätmete kogumise ja vedamise teenuse ostmiseks (2020/238) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse volikogult luba riigihanke ,,Aia- ja 

haljastusjäätmete kogumine ja vedamine aastatel 2020-2021“ korraldamiseks. 

 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine haljastus- ja aiajäätmete kogumise ja vedamise teenuse ostmiseks 

(2020/238)“ 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Viljandi linna jäätmevaldajate registri põhimäärus (2020/239) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, mille eesmärk on ajakohastada jäätmevaldajate registri pidamise 

põhimäärust seoses tarkvara KOVGIS EVALD jäätmekäitlusmooduli kasutusele võtmisega. 

Komisjoni esimees küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna jäätmevaldajate registri põhimäärus (2020/239)“ 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
ESRO kiri Kaugküttepiirkonna muutmisest 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas komisjonile kirja tausta. 

 

OTSUSTATI: 
Majanduskomisjon arutas küsimust ja ei näe vajadust küttepiirkonda laiendada. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
A. Kaljusaar tutvustab sõpruslinna Valmierat 
KUULATI: 
A. Kaljusaare ettekannet sõpruslinnast Valmierast 

 

OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Tõnu Juul      Sille Soo 

koosoleku juhataja     protokollija 



Tartu rattaringlus

Roman Meeksa
Tartu Linnatransport

juhataja



Rattaringluse eesmärgid

• rattaringlus on osa ühistranspordivõrgustikust

• soov vähendada üha kasvavat autoliiklust

• tagada elanikele võimalikult puhas ja roheline linnakeskkond

• parandada elanike liikumisvõimalusi ja tervist

• arendada tänapäevast tarka linnaruumi

• edukuse üheks kriteeriumiks on rattaringluse parklate võrgustik



Rattaringluse planeerimine

• 2014 võimalus taotleda CO2 kvootide müügist laekuvatest summadest rahastust rattaringluse 
loomiseks. Vastav taotlus esitati toona ka Majandusministeeriumile. Paraku otsustati kvootide 
müügist saadud vahendid suunata teistesse valdkondadesse ja riiklikul tasandil jäi idee ootelehele.

• Samal ajal koostati Arengufondi poolt äriplaan rattaringluse loomiseks 5-s Eesti linnas sh Tartus. 

• 2015-2016 loodi koostöös ettevõttega Comodule Tartu rattaringluse ratta prototüüp. Tegemist oli 
punase rattaga, mida sai lahti lukustada Tartu bussikaardiga ja ratta lukustamiseks kasutati 
bluetooth’i tehnoloogiat ning virtuaalseid rattaparklaid. 



Rattaringluse planeerimine

• 2016: majakalinnade projekt SmartEnCity. Üheks projekti tegevuseks oli 
rattaringluse rajamise toetamine. Samal ajal avanes võimalus taotleda ka riigilt 
toetust rattaringluse loomiseks.

• 2017 kevadel hakati koostama tehnilisi tingimusi ning viidi läbi veebipõhine

ideekorje rattaringluse parklate võimalike asukohtade ja rattaringluse üldiste

kasutuspõhimõtete (tasud, tasuta kasutuse pikkus jm.) kohta.

• Samal ajal uuriti lähemalt rattaringluste tehnilist poolt ning igapäevase

opereerimise tingimusi mitmetes linnades: Kopenhaagen, Oslo, Montreal,

Barcelona jt.



Parklate planeerimine

Juuli - august 2017 viidi läbi 
online-küsitlus, millest võttis 
osa 247 linnaelanikku ning 
esitati ettepanekud 2 386 
rattaparkla asukoha 
määramiseks.
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ONLINE uuringu vastused

• 209 inimest vastanutest kasutab linnas liikumiseks muuhulgas isiklikku sõiduautot, 
nendest 28% on nõus autosõidust loobuma rattaringluse kasuks. 

• Ühistranspordivahendina kasutab bussi 147 inimest vastanutest, nendest 
omakorda 24% on valmis asendama bussisõidud rattasõitudega. 

• Vastajad leiavad, et rattaringluse rattaparkla võiks olla keskmiselt  536 m kaugusel 
nende elu- või töökohast ning 25% vastanutest on valmis süsteemi aastaringselt 
kasutama juhul, kui süsteem on hästi kättesaadav.

• Väljapakutud valikutest osutus rattateenuse eest tasumiseks kõige 
populaarsemaks Tartu bussikaart (39% vastanutest), millele järgnesid 
mobiiltelefon (32% vastanutest) ning pangakaart (23% vastanutest).
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Parklate planeerimine

• Koostöös ettevõttega Positium koostati rattaparklate asukohtade kaart võttes 
aluseks inimeste igapäevaseid liikumisi mobiilpositsioneerimise andmetel. 

• Lisaks mobiilpositsioneerimise andmetele kasutati veel pea 20 erinevat 
andmekihti (bussipeatused, koolid, töökohad jne)

• Kõige tulemusena sõeluti välja peaaegu 90 enamsobivat asukohta rattaparklatele.

• Ligi 1,5 aastat väldanud planeerimise tulemusena kinnitati algselt 67 parkla 
asukohta. Hiljem lisati lähtuvalt elanike soovidest juurde veel 2 parklat. 
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Hanked rattaringluse rajamiseks

• 2018 aasta algul viidi läbi hanked nii rattaringluse seadmete (jalgrattad + parklad) 
ostmiseks , kui ka parklate aluste rajamiseks. 

• Paralleelselt alustati ka elektriliitumiste taotlemist ning rajamist. 

• Hankes seatud elektrirataste nõue jättis nii mõnegi tubli ettevõtte kahjuks kõrvale, 
kuid vaatamata sellele tegid hankel pakkumise 3 rahvusvahelist ja 1 kohaliku 
taustaga firma. 

• esialgses plaanis oli avada rattaringlus juba 2018 hilissuvel, kuid tänu
kohtuvaidlustele otsustati lükata süsteemi avamine 2019 aasta kevadesse.

• Rataste hanke võitis Kanada ettevõte Bewegen Technologies Inc.

• Tartu rattaringlus avati 8.juuni 2019



20.02.202
0

9

Olemasolevad, rajatavad, planeeritavad parklad

750 ratast:

500 elektriratast

250 tavaratast

69 parklat, 900 dokki

Keskmiselt 14-18 dokki

parklas

Aastaringne

kasutusvõimalus

(talvel jääb ringlema

250 tavaratast)
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Rattaringluse käivitamise eelarve ca 3 miljonit eurot

Bewegen Technologies Inc. – leping 2,5 miljonit eurot

500 elektriratast - 1 320 500 eur (1 ratas 2 641 eur )

250 tavaratast - 506 250 eur (1 ratas 2 025eur )

900 rattadokki - 329 400 (1 dokk 366 eur)

69 parkla infotulpa - 201 963 (1 infotulp 2 927 eur)

Elektriliitumised - 70 000 eur

69 rattaparkla aluste projekteerimine ja ehitamine - 350 000 eur

Kommuniktasiooni- ja reklaamikampaania, rataste ja infopostide kujundus ja trükk – 50 000 eur

Lisanduvad transpordiautode soetamise, opereerimise ning tööjõukulud.

Ühe suvekuu opereerimiskulu - 75 000 eur

Käitluskulu 50 000 eur (rent, varuosad jne), tööjõukulu 25 000 eur ( 22 töötajat) 
20.02.202
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20 dokiga rattaparkla maksumus ca 20 000 eur

• Parkla aluse ja elektriosa projekteerimine ning ehitus - ca 6 000 eur

• minimaalselt 20 dokki (8 620 eur), 1 dokk (431 eur) + transport

• Infotulp 3 657 eur + kleebised + transport

• Elektriratas 3107 eur, tavaline ratas 2250 eur + transport

• Elektrikilbi ehitus ( 10 A ) 1 500 eur

• 20 dokiga parkla pikkus 16 m ning laius 2 m + arvestama peab lisanduvalt ratta
väljatõmbamise pikkusega

20.02.202
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Statistika

• Tartu rattaringluses läbiti esimeste päevade jooksul üle 40 000 km päevas. 3 kuuga 
läbiti kilometraaž, mis süsteemi tootja arvestuste järgi oleks pidanud läbitama 2 
aasta jooksul.

• Tänaseks on läbitud üle 2 miljoni kilomeetri, kokku on sooritatud 768972 sõitu

• Aktiivseid rattaringluse kasutajaid on täna 5841

• Rattaringluse avamise alguses oli registreerujaid üle 30 000
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Tartu Smart Bike app või veeb ratas.tartu.ee
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Hilinemistasude (80€)  ja leppetrahvide (100€) kehtestamine 25.07.2019
Tänaseks määratud mõlemaid umbes 150:
• Ratast hoitakse enda käes kauem kui 5 tundi
• Valesti lukustamine

Kahjunõuded – kinnitatud hinnakiri

Kõige rohkem on lõhutud korve, rehve, pedaale. 
Tihti ei saa tuvastada lõhkujat. Inimesed ei kontrolli ratta
seisukorda enne sõitma hakkamist (kuigi see nõue on).

Suuremad kahjunõuded on olnud summas 297€ ja 245€, samuti
üks suurem avarii, mille kahjud maksis kinni kindlustus summas 593€. 

Kasutustingimuste karmistamine



www.ratas.tartu.ee

Tänan tähelepanu eest!



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
REVISJONIKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda 19. veebruar 2020 nr 1-12/20/25 
 
Algus kell 13.00, lõpp kell 13.57 
 
Koosolekut juhatas Juhan-Mart Salumäe 
Protokollis Sille Soo 
Võtsid osa liikmed: Priit Kaup, Jaak Pihlak, Juhan-Mart Salumäe 
Puudusid: Tiit Jürmann, Kaido Kivisild 
Koosolekul viibisid: abilinnapea Janika Gedvil, Sakala Keskuse direktor Jaanus Kukk, 
sisekontrolör Liivia Kruusmägi, abilinnapea Kalvi Märtin 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi soovib päevakorda midagi lisada. Ei soovitud. 
 
PÄEVAKORD: 
1. Ülevaade Sakala Keskuse tegevusest  
2. Linnapea ja abilinnapeade töö ülevaade 
3. Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1), II lugemine 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Ülevaade Sakala Keskuse tegevusest 
KUULATI: 
J. Kukk andis ülevaate Sakala Keskuse tegevusest, struktuurist, eelarvest ja suurematest 
tulevikuga seotud väljakutsetest.  
 
Suuremad murekohad: 
•  Noortekeskuse ruumide rendileping lõppeb Lennukitehases 2023. a. Sellega seoses tuleb 

hiljemalt järgmine aasta Noortekeskuse tuleviku plaanide osas mingid mõtted kirja panna ja 
võtta vastu otsused millisena soovitakse Noortekeskust tulevikus näha. 

•  Noortekeskuses on seoses külastajate arvu tõusuga puudu üks töökoht. 
•  Projektipõhiselt on praegu olemas Noorte Tugila projektijuht, kes tegeleb nende noortega 

kellel on vaja abi ja suunamist tööturule sisenemisega või koolikohustuse täitmisega. Selle 
aasta lõpuga lõpeb selle projekti rahastus kuid sellise töökoha vajadus on jätkuv. 

•  Kondase Keskuse rendipind on kehvas seisus kuid omanikul puudub huvi sinna investeerida. 
 
Ettepanek: 
J.-M. Salumäe – revisjonikomisjon võiks teha ettepaneku hariduskomisjonile lisada päevakorda 
Noortekeskuse tuleviku visiooni arutelu. 
 
OTSUSTATI: 
1. Informatsioon võeti teadmiseks. 
2. Revisjonikomisjon teeb ettepaneku hariduskomisjonile lisada päevakorda Noortekeskuse 
tuleviku visiooni arutelu. 
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PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Linnapea ja abilinnapeade töö ülevaade 
KUULATI: 
K. Märtin ja J. Gedvil rääkisid koostööst linnavalitsuses. 
 
•  Koostöö linnavalitsuses ning linnapea ja abilinnapeade vahel on hea. Igal esmapäeval ja reedel 

istutakse koos ja jagatakse infot. Probleeme ei ole. 
•  Haridusametis on lisandunud tööülesannete tõttu üks inimene vähem kui optimaalne. Hetkel 

saadakse hakkama. Uus ametijuht vaatab ja mõtleb kuidas edasi.  
•  Sotsiaalametis on hetkel inimesi piisavalt, aga kuna kohtus seatakse aina rohkem eestkosteid, 

siis praegusel eestkostespetsialistil on 56 eestkostetavat aga rohemaks pole 1,0 ametikoha 
puhul ka enam mahtu. 

•  Sotsiaalameti ametiruumide probleem on endine ja lahendust ei paista. 
•  Vanale pangahoonele hakatakse otsima rentniku kuid hetkel on selle saatus endiselt lahtine. 
•  Kooli- ja lasteaiaõpetajate kõrge keskmine vanus on murekohaks. 
 

OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1), II lugemine 
KUULATI: 
Komisjoni liikmed on eelnõuga tutvunud ja komisjon toetab eelnõud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1)“ 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Juhan-Mart Salumäe      Sille Soo 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
SOTSIAALKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi MTÜ Töötoad 19. veebruar 2020 nr 1-13/20/25 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 16.55 
 
Koosolekut juhatas Heiki Raudla 
Protokollis Sille Soo 
Võtsid osa liikmed: Mare Hõbemäe, Erika Kiviloo, Peep Raju, Heiki Raudla, 
Veronika Raudsepp Linnupuu, Sirje Taalmaa, Jana Pähklemäe, Triinu Rõigas 
Võtsid osa asendusliikmed: Hiie Silm (Ruth Sepa asendusliige), Ruuben Rahumets 
Puudusid: Itta Arak, Tiit Jürmann, Ülle Lumi, Ruth Sepp 
Koosolekul viibisid: sisekontrolör Liiva Kruusmägi 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Tutvumine MTÜ Töötoad tegevusega. 
2. Projektitoetuste jagamine 
3. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Tutvumine MTÜ Töötoad tegevusega 
KUULATI: 
Mati Tuuksami ettekannet MTÜ majade ehitusest ja klientide igapäevastest tegevustest. 
 
Küsimused komisjonile: 
1. Ametite maja lammutamisel jäävad seal kindlasti üle korralikud ukse aknad, klaasvaheseinad 
jms. MTÜ Töötoad saaksid neid kasutada uue maja projekteerimise juures. Kas neid on võimalik 
endale küsida? 

2. Linnapoolset projektitoetuse raha kasutatakse linnale kuuluvate pindade rendikulu maksmiseks 
(nt Sakala Keskuse rentimiseks). Kas sellist olukorda ei saaks kuidagi teisti lahendada? 

 
Ettepanek: 
P. Raju – Pöörduda linnavalitsuse poolte vastuse saamiseks. Kas projektitoetustele mineva raha 
kasutamine on alati õigustatud rendi maksmisel linnale kuuluvatel pindadel? 
 
OTSUSTATI: 
1. Informatsioon võeti teadmiseks. 
2. Järgmisel komisjoni koosolekul küsida rahandusameti juhataja vastust küsimusele: Kas 
projektitoetustele mineva raha kasutamine on alati õigustatud rendi maksmisel linnale kuuluvatel 
pindadel? 



 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Projektitoetuste jagamine 
KUULATI: 
H. Raudla tutvustab hindepunkte ja summade ettepanekuid. 
 
L. Kruusmägi tuletas meelde, et kui keegi on seotud osapool, tuleb ennast arutelust ja otsustamisest 
taandada ning ruumist lahkuda. 
 
 
1. MTÜ Viljandi Puuetega Inimeste Nõukoda taotleb 650 eurot projektiks „Rahvusvahelise 
puuetega inimeste päeva tähistamine“. 
 
E. Kiviloo ja H. Silm lahkusid ruumist otsustamise ajaks.  
 
Ettepanek eraldada MTÜ Viljandi Puuetega Inimeste Nõukojale 375 eurot. Komisjoni liikmed 
ühehäälselt nõus. 
 
2. MTÜ Viljandimaa Singel taotleb fotonäituseks 365 eurot. 
 
Ettepanek Eraldada MTÜ Viljandimaa Singel fotonäituseks 275 eurot. Komisjoni liikmed 
ühehäälselt nõus. 
 
3. MTÜ Töötoad taotleb 2164 eurot projektiks „Pärimus- ja rahvuskultuuride tutvustamine 
psüühiliste erivajadusetega inimestele“. 
 
P. Raju lahkus ruumist otsustamise ajaks.  
 
Ettepanek eraldada MTÜ Töötoad 500 eurot. Komisjoni liikmed ühehäälselt nõus. 
 
4. SA Ugala Teater taotleb 2730 eurot projektiks „Puuetega inimestele kohandatud etenduste 
andmine ja korraldamine Ugala teatris“.  
 
Ettepanek eraldada SA Ugala Teater 430 eurot. Komisjoni liikmed ühehäälselt nõus. 
 
5. MTÜ Viljandimaa Singel taotleb koolituseks 1244 eurot.  
 
Ettepanek eraldada MTÜ Viljandimaa Singel koolituseks 444 eurot. Komisjoni liikmed ühehäälselt 
nõus. 
 
6. MTÜ Olemine taotleb 810 eurot projektiks „Lapseootel naiste ja noorte emade loometuba“.  
 
Projekt ei ole uudne, sarnast tegevust osutab Viljandi linnas Perepesa.  
Ettepanek mitte toetada projekti. Komisjoni liikmed ühehäälselt nõus. 
 
7. MTÜ Viljandi Pensionäride Liit taotleb 1800 eurot projektiks „Eakate õppepäevad Võrus ja 
Toilas“. 
 
Ettepanek eraldada MTÜ Viljandi Pensionäride Liit 200 eurot. Komisjoni liikmed ühehäälselt nõus. 
 
Ülejäänud summa 276 eurot suunata III taotlusvooru. 



 
OTSUSTATI: 
1. Eraldada MTÜ Viljandi Puuetega Inimeste Nõukoda 375 eurot. 
2. Eraldada MTÜ Viljandimaa Singel fotonäituseks 275 eurot. 
3. Eraldada MTÜ Töötoad 500 eurot. 
4. Eraldada SA Ugala Teater 430 eurot. 
5. Eraldada MTÜ Viljandimaa Singel koolituseks 444 eurot. 
6. Mitte toetada MTÜ Olemine projekti. 
7. Eraldada MTÜ Viljandi Pensionäride Liit 200 eurot. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Muud küsimused 
KUULATI: 
H. Raudla – järgmine komisjoni koosolek toimub 17. märts kell 15.00. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Heiki Raudla       Sille Soo 
koosoleku juhataja      protokollija 
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Koosolekut juhatas Helmut Hallemaa  

Protokollis Sille Soo 

Võtsid osa liikmed: Harri Juhani Aaltonen, Peep Aru, Helmut Hallemaa, Kadi Jaanson,  

Juhan-Mart Salumäe, Rein Suurkask, Innar Susi, Tonio Tamra 

Võtsid osa asendusliikmed: Tõnis Tiit (Margus Keerutaja asendusliige) 

Puudusid: Margus Keerutaja, Rain Hüva, Andres Soosaar, Malle Vahtra 

Koosolekul viibisid: abilinnapea Kalvi Märtin 

 

PÄEVAKORD: 
1. Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1), II lugemine 

2. Loa andmine haljastus- ja aiajäätmete kogumise ja vedamise teenuse ostmiseks (2020/238) 

3. ESRO kiri Kaugküttepiirkonna muutmisest 

4. Muud küsimused 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1), II lugemine 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõus tehtud muudatusi. 

 

Tähelepanekud: 
P. Aru – Miks ei võinud siin eelnõus pealkirja täiendada ja puude istutamisega seotud küsimused ära 

lahendada? Ja kui selle korraga ei lahendata siis millega lahendatakse? 

 

H. Hallemaa - § 3 punkt (7) lõige 6 on sõna „vajadusel“ üleliigne.  

 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab eelnõu toetamiseks hääletust. Komisjon nõudis hääletust. 

 

Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele.  

Hääletati: 
8 poolt, 1 erapooletu 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Raieloa ja hoolduslõikusloa andmise kord (2020/209-1)“ 

 

 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Loa andmine haljastus- ja aiajäätmete kogumise ja vedamise teenuse ostmiseks (2020/238) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse volikogult luba riigihanke ,,Aia- ja 

haljastusjäätmete kogumine ja vedamine aastatel 2020-2021“ korraldamiseks. 

 

Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele.  

Hääletati: 
9 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine haljastus- ja aiajäätmete kogumise ja vedamise teenuse ostmiseks 

(2020/238)“ 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
ESRO kiri Kaugküttepiirkonna muutmisest 
KUULATI: 
P. Aru teeb ettepaneku saata kiri linnavalitsusele seisukoha võtmiseks. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab ettepaneku toetamiseks hääletust. Hääletamist ei nõutud. 

 

OTSUSTATI: 
Komisjon teeb ettepaneku saata ESRO kiri Kaugküttepiirkonna muutmisest linnavalitsusele 

seisukoha võtmiseks. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Muud küsimused 
KUULATI: 
H. Hallemaa – töökorras oli kirjas väljasõidukoosolek Viljandi Linnahooldusesse kahe klausliga, et 

kui tuleb talv siis külastame Linnahooldust veebruaris, kui talve ei tule siis juunis. Kuna talve ei ole 

siis lähme juunis. 

 

OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Helmut Hallemaa      Sille Soo 

koosoleku juhataja      protokollija 


